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Írásbeli kérdés
Dr. Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Miért nem szállíthatnak 3-nál több személyt is a zárt rakterűjárműveken a vállalkozók?”
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Hónig Péte r
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrég kerestek meg olyan vállalkozók, fő leg az építő iparban működők, akik problémásnak
tartják a jelenlegi gépjárművekre vonatkozó szabályozást . A jelenlegi szabályok szerint csak
akkor vonhatják le az áfát a zárt rakodóter ű, vegyes használatú gépjárm űvek esetében a
gépjármű beszerzése, a javítás, az üzemanyag és az alkatrészek után, ha maximum 3 személy t
szállíthatnak .

Ők annak örülnének, ha ez a szabályozás abba az irányba változna, hogy több személyt i s
szállíthatnának, mivel számukra az a célszer ű , ha a járművükkel elszállíthatnák a munkásaikat
is, és még a szerszámok is beférnének a járműbe. Sajnos a jelenlegi szabályozás erre nem a d
lehetőséget, pontosabban lehetőséget ad, csak adózás szempontjából hátrányosan érinti az
adott vállalkozókat, hiszen az adott gépjármű beszerzésével és fenntartásával kapcsolatos áfá t
nem tudják így levonni .

Tisztelt Miniszter úr !

Van-e lehetőség arra, hogy a jogszabályokat kissé az élethez igazítsák megkönnyítve ezzel a
vállalkozók dolgát, és a gépjárművekkel több személyt is szállíthatnának, mint három, és mé g
az eszközeiket is szállíthassák a raktérben, és persze mindemellett levonhassák az áfát is ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2010. március 4 .

	

Erdős Norbert
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